

KERAJAAN MALAYSIA
KEMENTERIAN PERTANIAN DAN KETERJAMINAN MAKANAN MALAYSIA
KAWASAN PEMBANGUNAN PERTANIAN BERSEPADU

PULAU PINANG



Kenyataan Sebutharga

Sebutharga adalah dipelawa kepada kontraktor bumiputera bagi seluruh **NEGERI PULAU PINANG** yang mempunyai Sijil Perolehan Kerja Kerajaan berdaftar dengan Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) dalam Gred Kategori dan pengkhususan yang berkaitan membuat tawaran kerja seperti berikut:

Bil	Butir-butir Tawaran	Tempat Dokumen diperolehi	Syarat Pendaftaran	Tarikh dan Tempat Taklimat	Tarikh Tutup Sebutharga
1	<p>No. Sebutharga: IADA/BKP/SPU/PBS/QO(08)/2024</p> <p>KERJA-KERJA MENAIKTARAF INFRASTRUKTUR PENGAIRAN DAN SALIRAN DI TALIAIR SA, KAWASAN POKOK TAMPANG SERTA LAIN-LAIN KERJA BERKAITAN DI SKIM PENGAIRAN SG. JARAK, DAERAH SEBERANG PERAI UTARA, PULAU PINANG.</p>	<p>Dengan muat turun melalui</p> <p>Laman Web : http://iadapp.kpkm.gov.my/</p>	<p>Gred G2</p> <p>Kategori CE</p> <p>Pengkhususan CE21</p>	<p>Tarikh Iklan : 8 Februari 2024 (Khamis)</p> <p>Sesi Taklimat Diadakan pada: Khamis 15 Februari 2024</p> <p>Pendaftaran : 9.00 -10.00 pagi</p> <p>Taklimat : 10.00 pg</p> <p>Di Pejabat : IADA P. Pinang Jln Jelawat 13700 Seb.Jaya Pulau Pinang</p>	<p>Khamis 22 Februari 2024 Jam 12.00 tengahari</p>

- Taklimat sebutharga adalah **DIWAJIBKAN** walaubagaimana pun lawatan tapak adalah digalakan untuk dihadiri oleh kontraktor dan hanya **Pemilik/Penama dalam sijil Perolehan Kerja Kerajaan** sahaja yang dibenarkan menghadiri sesi taklimat sebutharga. Kontraktor hendaklah membawa Sijil Perolehan Kerja Kerajaan (ASAL) dan Sijil Perakuan Pendaftaran (ASAL) Lembaga Pembangunan Industri Pembinaan Malaysia (CIDB) serta Sijil Taraf Bumiputera dari Pusat Khidmat Kontraktor semasa melapor diri di **Pejabat Kawasan Pembangunan Pertanian Bersepadu Pulau Pinang, Jalan Jelawat, Seberang Jaya, Pulau Pinang**
- Tawaran hendaklah dimasukkan ke dalam sampul surat berlakri dengan mencatatkan Tajuk dan No.Sebutharga dan dimasukkan ke dalam **Peti Sebutharga Pejabat Kawasan Pembangunan Pertanian Bersepadu (IADA) Pulau Pinang** pada hari **Khamis 22 Februari 2024** sebelum jam 12.00 tengahari.

** Kehadiran yang lewat semasa pendaftaran tidak akan di terima.




MASNIZAN BIN MUSTAPHA
Jurutera Projek
Kaw. Pembangunan Pertanian Bersepadu
(IADA) Pulau Pinang